
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. januar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AM
Mener ministeren, at en sagsbehandlingstid på 9-10 måneder for mindre ændringer hos
virksomheder, der ligger i fredede områder, er acceptabel? Der henvises til artiklen
”Dambrugere er trætte af lange sagsbehandlingstider i Fredningsnævnet”, Vejle Amts
Folkeblad, den 7. december 2021. Vil ministerens redegøre for, hvordan ministeren vil
sikre sig en acceptabel sagsbehandlingstid i Fredningsnævnene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christoffer Aagaard Melson (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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